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Z Á P I S N I C A

zo zasadnutia výboru mestskej časti Mliečno pri MsZ

v Šamoríne dňa 11.02.2019

Prítomní členovia komisie: Jozef Nagy, Angéla Jágerová, Peter Andrássy, Kitti Cédl Zima, 
Norbert Ozogány, Juraj Barczi, Zuzana Radočáková, Denisa Világi Glofáková

Ostatní prítomní: 

Csaba Orosz – primátor mesta
PaedDr. Gábor Veres – zástupca primátora
Mária Óvári - zapisovateľka

Predseda komisie po privítaní všetkých prítomných otvoril rokovanie s nasledovným 
programom: 

1) Nominácia kandidátov - ostatných členov komisie

2) Prerokovanie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva

3) Žiadosti občanov

4) Rôzne

K bodu 1) 

Do Výboru m.č. Mliečno boli navrhnuté nasledovné osoby – ostatní členovia výboru:
Peter Andrássy
Kitti Cédl Zima
Norbert Ozogány
Peter Puss
Juraj Barczi
Zuzana Radočáková
Denisa Világi Glofáková

Výbor m.č. Mliečno odporúča na svojom najbližšom zasadnutí MsZ v Šamoríne zvoliť ostatných 
členov  výboru.

K bodu 2)

Predseda výboru Jozef Nagy  oboznámil prítomných členov s návrhom rozpočtu mesta na rok 
2019. Výbor  prerokoval návrh viacročného programového rozpočtu mesta Šamorín na r. 2019-
2021, ktorý bol zostavený v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách.
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Návrh viacročného rozpočtu mesta na r. 2019-2021 výbor odporúča schváliť na MsZ v Šamoríne.

K bodu 3)

Žiadosť o umiestnenie prenosnej garáže

Sárközi Tomáš, Krajná ul. 681, Mliečno – podal žiadosť o umožnenie umiestnenia prenosnej 
panelovej  garáže na Krajnej ulici v Mliečne. 
Výbor m.č. Mliečno odporúča žiadosti vyhovieť a predkladať  na zasadnutie MsZ Šamorín. 

Žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku

Gabriel Tóth a Ing. Monika Tóth-Zakariásová, Hrušovská 198/63, Mliečno – žiadajú o 
pridelenie časti pozemku parcely č. 789/9 v k.ú. Šamorín do dlhodobého prenájmu.
Výbor m.č. Mliečno odporúča žiadosti vyhovieť a predkladať  na zasadnutie MsZ Šamorín. 

Žiadosť o vyriešenie situácie

Ing. Tibor Gyulai, majiteľ nehnuteľnosti  č.parciel 43/1, 16-22 v mestskej časti Bučuháza 
V júni 2018 bola prístupová cesta k jeho pozemku uzatvorená závorou. Menovaný podal žiadosť o 
prešetrenie vniknutej situácie a odstránenie závory.
Výbor žiadosť berie na vedomie a skonštatoval, že žiadosť je bezpredmetná z dôvodu, že závora je 
už  odstránená.

Žiadosť o vybudovanie cyklo-pešieho chodníka

Lilla Boráros, Bučuháza 21 podala žiadosť o vybudovanie cyklo-pešieho chodníka na trase 
Mliečno-Bučuháza , o položenie dvoch spomaľovacích prahov a o úpravu v pravidlách premávky.

Žiadosť o zákaz prejazdu nákladným vozidlám

Ing. Juraj Nagy, majiteľ nehnuteľnosti v k.ú. Bučuháza žiada o zákaz prejazdu nákladným 
vozidlám nad 7t okrem cieľovej dopravy cez mestskú časť  Bučuháza.

Žiadosť o umiestnenie spomaľovačov 
Alexander Sudar, bytom Bučuháza, podal žiadosť a petíciu občanov o urýchlené zriadenie 
spomaľovačov na začiatku a konci obce Bučuháza, nakoľko vodiči nedodržiavajú povolenú 
rýchlosť. 

Stanovisko Výboru k týmto trom žiadostiam
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Výbor žiada MsÚ Šamorín situáciu prešetriť či je možné týmto žiadostiam vyhovieť z dôvodu, že 
cesta vedúca z Mliečna do Bučuháza je komunikácia 3. triedy v pôsobnosti župy.  

Žiadosť o prešetrenie dopravnej situácie

Mgr. Silvia  Kissová, Prvá ul.444/7, Mliečno, podala žiadosť o prešetrenie a riešenie dopravnej 
situácie na ulici Prvá v Mliečne. Na tejto ulici nie sú žiadne obmedzenia rýchlosti a autá 
nedodržiavajú povolenú rýchlosť. Nakoľko cesta je hlavnou tepnou Mliečna je pottrebné zvážiť 
všetky okolnosti pri obmedzovaní rýchlosti.
Výbor m.č. Mliečno odporúča žiadosť prerokovať v komisii dopravy a následne informovať 
Výbor Mliečno.

K bodu 4)

Peter Andrássy – upozornil členov, že pri prechode pri materskej škole Mliečno nie je 
vyriešené verejné osvetlenie
Jozef Nagy predseda výboru informoval členov o   budúcich prácach v Mliečne, 
vybudovanie optických káblov.

Nakoľko neboli predložené ďalšie otázky na prerokovanie, predseda poďakoval prítomným za 
účasť a rokovanie ukončil.

Jozef Nagy
predseda Výboru m.č. Mliečno

Zapísala:Mária Óvári


